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Ra d a  g m in y

SANOK
PROTOKÓŁ Nr XIII/2019

z XIII sesji Rady Gminy Sanok z dnia 24 października 2019 r.

Sesja Rady Gminy w Sanoku odbyła się w sali narad Urzędu Gminy 

w Sanoku. Obrady XIII sesji otworzył o godz. 15:30 pan przewodniczący Tadeusz Wojtas.

Na ogólną liczbę 15 radnych, obecnych było 15.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

-  Anna Hałas -  Wójt Gminy Sanok;

-  Agnieszka Haduch -  Skarbnik Gminy Sanok;

-  Paweł Wdowiak -  Zastępca Wójta/ Sekretarz;

-  Agata Wroaniak -  Kierownik Referatu Podatkowego;

-  Rafał Sąsiadek -  Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami

Ad 1 ) Pan przewodniczący przywitał zebranych. Na podstawie ljsty obecności( 15 ) 

stwierdził wystarczającą liczbę radnych do podejmowania prawomocnych uchwał.

Ad 2) Następnie pan przewodniczący przypomniał proponowany porządek obrad kierując 

zapytanie o propozycję zmiany porządku obrad.

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawom ocności obrad;

2. Przedstawienie porządku obrad;

3. Przyjęcie protokołu Nr XII/2019;

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie m iędzysesyjnym ;

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2019,

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w  wieloletniej prognozie finansowej Gminy Sanok;

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2019;

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Sanok;

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania;

10. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterm inowego i wyrażenia zgody na

zabezpieczenie spłaty kredytu długoterm inowego w  formie weksla in blanco;

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pożyczki długoterminowej dla Lokalnej Grupy 

Działania Dolina Sanu;

12. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania;

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w nieodpłatne użytkowanie , 

w trybie bezprzetargowym, części nieruchomości stanowiącej w łasność Gminy Sanok położonej

w m ieście Sanok, w  obrębie Śródm ieście , na rzecz Sam odzielnego Publicznego Zespołu Podstawowej 

Opieki Zdrowotnej w Gminie Sanok;

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy 

Sanok na lata 2019-2022 /załącznik do uchwały dostępny w Biurze Radyi\

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji;

16. Podjęcie uchwały sprawie poboru od osób fizycznych w drodze inkasa podatku rolnego, 

podatku od nieruchomości, podatku leśnego, łącznego zobowiązania pieniężnego i opłat lokalnych, 

ustalenia inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso;

17. Podjęcie uchwały w  sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków  

transportowych;

18. Podjęcie uchwały w sprawie określenia w ysokości stawek podatku od nieruchomości;

19. Podjęcie uchwały w  sprawie wyboru ławników na kadencja 2020-2023.

• Przedstawienie opinii o kandydatach na ławników przez Zespół ds. zaopiniowania kandydatów na



ławników;

• Wybór Komisji Skrutacyjnej w celu wyboru ławników do Sądu Rejonowego 

w Sanoku i do Sądu Okręgowego w Krośnie.

20. Dyskusja, w ole wnioski zapytania.

21. Zakończenie sesji.

W powyższej sprawie nikt nie zabrał głosu.

Ad 2 ) Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (15 za , 0 przeciw, 0 wstrzymało się)

Ad 3) Protokół Nr XI/2019 zostały przyjęty jednogłośnie (15 za , 0 przeciw, 0 wstrzymało się)

Ad 4 ) Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym złożyła pani Anna 

Hałas.

Pani Anna Hałas „ Panie przewodniczący, wysoka rado, zaproszeni goście od ostatniej sesji 

pracownicy urzędu gminy realizowali jak zwykle wszystkie ustawy , inne przepisy prawem 

przewidziane dla gminy. W tym okresie wydałam też następujące zarządzenia było to: 

zarządzenie zmieniające w sprawie zmiany planu wykonawczego budżetu gminy na rok 

2019, zarządzenie zmieniające uchwałę budżetową, zarządzenie w sprawie przeznaczenia do 

oddania w dzierżawę części nieruchomości stanowiących własność gminy Sanok położonych 

w miejscowościach Łodzina, Mrzygłód, Płowce , Jurowce , Niebieszczany i Tyrawa Solna, 

zarządzenie w sprawie wszczęcia postępowania i powołania komisji do przeprowadzenia 

postępowania o udzielenie zamówień publicznych na usługi związane z zimowym 

utrzymaniem dróg gminnych w sezonie zimowych 2019/2020, 2020/2021. Korzystając 

z różnego rodzaju zaproszeń byłam wraz z przewodniczącym rady na rozpoczęciu roku 

akademickiego w PWSZ, brała udział w uroczystościach dnia ratownictwa medycznego a 

także w święcie terenowych organów administracji wojskowej. Wzięłam udział na 

zaproszenie pana dyrektora Szkoły Podstawowej w Strachocinie w uroczystości pasowania na 

ucznia oraz spotkałam się z uczniami klasy pierwszej z miejscowości Pakoszówka również na 

pasowaniu na ucznia. Tutaj u nas w gminie jak co roku odbył się dzień nauczyciela, w którym 

brali udział wszyscy dyrektorzy z naszej gminy a także osoby nagrodzone. W ostatnią 

niedziele na zaproszenia posła Marka Kuchcińskiego wraz z panem Pawłem Wdowiakiem 

braliśmy udział w spotkaniu w Jasienicy Rosielnej było to spotkanie z aktualnymi posłami jak 

również z posłami elektam i, którzy dopiero złożą ślubowanie. Obyło się także spotkanie 

z projektantem oraz mieszkańcami Bykowiec w sprawie urządzenia cmentarza komunalnego 

w miejscowości Bykowce. W dniu dzisiejszym wzięłam udział wraz z panem Pawłem 

Wdowiakiem i panią Agnieszką Marszałek w związku gmin pogranicza tematem spotkania 

była gospodarka odpadami oraz sprawy związane z dzikimi zwierzętami przede wszystkim 

jeśli chodzi o wilki tutaj mają powstać dwa pisma , odezwy które by określały jakie są nasze 

zapatrywania i potrzeby w tym zakresie. Dziękuję bardzo.”

W powyższej sprawie nikt nie zabrał głosu.

Ad 5 ) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2019 . Projekt omówiła 

pani Skarbnik.
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W powyższej sprawie nikt nie zabrał głosu.

W głosowaniu 14 za, 0 przeciw, 1 wstrzymało się rada gminy Sanok podjęła uchwałę 

Nr XIII/88/2019 zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2019.

Ad 6) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie fin 

omówiła pani Skarbnik.

W powyższej sprawie nikt nie zabrał głosu.

W głosowaniu 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się rada gminy S 

Nr XIII/89/2019 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansów

anok podjęła uchwałę 

ej Gminy Sanok.

Ad 7 ) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na ro 

pani Skarbnik.

W powyższej sprawie nikt nie zabrał głosu.

W głosowaniu 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się rada gminy S 

Nr XIII/90/2019 zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2019.

c 2019 . Projekt omówiła

anok podjęła uchwałę

Ad 8) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Sanok. Projekt 

omówiła pani Skarbnik.

W powyższej sprawie nikt nie zabrał głosu.

W głosowaniu 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się rada gminy Se 

N r XIII/91/2019 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowe

anok p o d ję ła  u ch w a łę  

ej Gminy Sanok.

Ad 9 ) Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania. Projekt omówiła pani 

Skarbnik.

W powyższej sprawie nikt nie zabrał głosu.

W głosowaniu 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się rada gminy Se 

Nr XIII/92/2019 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania.

Ad 10 ) Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długote 

zgody na zabezpieczenie spłaty kredytu długoterminowego w fo: 

Projekt omówiła pani Skarbnik.

W powyższej sprawie nikt nie zabrał głosu.

W głosowaniu 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się rada gminy S 

Nr XIII/93/2019 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowe 

zabezpieczenie spłaty kredytu długoterminowego w formie weksl

Ad 11 ) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pożyczki długoterminowej dla Lokalnej 

Grupy Działania Dolina Sanu. Projekt omówiła pani Skarbnik.

W powyższej sprawie nikt nie zabrał głosu.

W głosowaniu 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się rada gminy S i e  

Nr XIII/94/2019 w sprawie udzielenia pożyczki długoterminowej 

Działania Dolina Sanu.

ansowej Gminy Sanok. Projekt

anok podjęła uchwałę

rmmowego i wyrażenia 

ttnie weksla in blanco.

anok podjęła uchwałę 

go i wyrażenia zgody na 

a in blanco.

anok podjęła uchwałę 

j dla Lokalnej Grupy
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Ad 12 ) Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania. Projekt omówiła pani 

Skarbnik.

W powyższej sprawie nikt nie zabrał głosu.

W głosowaniu 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się rada gminy Sanok podjęła uchwałę 

Nr XIII/95/2019 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania.

Ad 13 ) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w nieodpłatne 

użytkowanie ,

w trybie bezprzetargowym, części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sanok 

położonej w mieście Sanok, w obrębie Śródmieście , na rzecz Samodzielnego Publicznego 

Zespołu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Gminie Sanok. Projekt omówił pan Rafał 

Sąsiadek .

W powyższej sprawie nikt nie zabrał głosu.

W głosowaniu 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się rada gminy Sanok podjęła uchwałę 

Nr XIII/96/2019 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w nieodpłatne użytkowanie , 

w trybie bezprzetargowym, części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sanok 

położonej

w mieście Sanok, w obrębie Śródmieście , na rzecz Samodzielnego Publicznego Zespołu 

Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Gminie Sanok.

Ad 14 ) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami 

Gminy Sanok na lata 2019-2022. Projekt omówił pan Paweł Wdowiak.

W powyższej sprawie nikt nie zabrał głosu.

W głosowaniu 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się rada gminy Sanok podjęła uchwałę 

Nr XIII/97/2019 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy 

Sanok na lata 2019-2022.

Ad 15 ) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. Projekt omówił przewodniczący 

Komisji Skarg , Wniosków i Petycji pan Rafał Cecuła.

W powyższej sprawie nikt nie zabrał głosu.

W głosowaniu 14 za, 1 przeciw, 0 wstrzymało się rada gminy Sanok podjęła uchwałę 

Nr XIII/98/2019 w sprawie rozpatrzenia petycji.

Ad 16) Podjęcie uchwały sprawie poboru od osób fizycznych w drodze inkasa podatku rolnego, 
podatku od nieruchomości, podatku leśnego, łącznego zobowiązania pieniężnego i opłat lokalnych, 

ustalenia inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso. Projekt omówiła pani Agata Wroniak .

W powyższej sprawie nikt nie zabrał głosu.

W głosowaniu 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się rada gminy Sanok podjęła uchwałę 

Nr XIII/99/2019 sprawie poboru od osób fizycznych w drodze inkasa podatku rolnego, podatku od 
nieruchomości, podatku leśnego, łącznego zobowiązania pieniężnego i opłat lokalnych, ustalenia 
inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso.

Ad 17 ) Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. Projekt omówiła pani Agata Wroniak .
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W powyższej sprawie nikt nie zabrał głosu.

W głosowaniu 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się rada gminy Sanok podjęła uchwałę 

Nr XIII/100/2019 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych.

Ad 18 ) Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Projekt omówiła pani Agata Wroniak .

W powyższej sprawie nikt nie zabrał głosu.

W głosowaniu 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się rada gminy Se 

N r XIII/101/2019 w sprawie określenia wysokości stawek podatki

Ad 19 ) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencja 2020-2023.

• Opinię o kandydatach na ławników przez Zespół ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników przedstawiła pani Bogusława Kaczmarska opinia stanowi załącznik do 

protokołu.

• Wybór Komisji Skrutacyjnej w celu wyboru ławników do Sądu Rejonowego 

w Sanoku i do Sądu Okręgowego w Krośnie. Członkami Komisji Skrutacyjnej 

zostali wybrani w głosowaniu 12 za, 0 przeciw, 3 wstrzymało się pan Rafał Cecuła 

przewodniczący, Pan Tadeusz Kaczmarski -  zastępca przewodniczącego oraz pan 

Daniel Stabryła -  członek.

anok podjęła uchwałę 

k:u od nieruchomości.

W głosowaniu tajnym ławnikami zostali wybrani:

do Sądu Rejonowego w Sanoku:

1) Katarzyna Kwolek

do Sądu Rejonowego w Sanoku Wydział Pracy

1) Henryka Lisowska

do Sądu Okręgowego w Krośnie:

1) Danuta Piotrowska -  Szuplewska.

Ad 20) W punkcie, dyskusja, wolne wnioski i zapytania głos zabrali:

Pan przewodniczący , który poinformował radnych o wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 
29.10.2019 r. o godzinie 15:30.

Pan Roman Zapotoczny „ Mam pytanie do pani Wójt w imiem 
Małe i Płowce a raczej prośbę aby pani skierowała pismo do wy 
upewnić się , że zjazd , który w tej chwili jest wykonywany jest 
z projektem. Chcielibyśmy się dowiedzieć jak będzie wyglądało

iu mieszkańców wsi Stróże 
konawcy obwodnicy aby 
wykonywany zgodnie 
połączenie tych wszystkich



dróg , które tam się kumulują bo w tej chwili bez zjazdu na pas przeciwny nie można 
dokonać skrętu i to bardzo przez najbliższe kilka lat będzie mieszkańcą utrudniało 
komunikację do czasu aż zostanie wybudowany łącznik z rondem Beksińskiego. Myślę, że 
jeśli to będzie w takiej formie jak w tej chwili to tam będzie dochodziło do wypadków , chyba 
że będzie tam wykonane jakieś rondo ale z dokumentacji którą posiadam i do której mam 
wgląd to tak ogólnie jest tam sformułowane i tak ogólnie są te szkice narysowane , że niestety 
nie wiem jak to będzie wyglądało więc prosił bym o jakieś pismo ewentualnie aby wyjaśnili 
jak ma wyglądać rozjazd w tym miejscu. Dziękuję.”
Pani Wójt „ Dobrze zajmiemy się tą sprawą.”
Pan Stanisław Dereń „ Pytanie mam do pana Wójta , zgodnie z przyjętym raportem 
o ochronie zabytków chciałem zapytać czy w nowym roku budżetowym na nowy rok 
budżetowy gmina będzie składała wniosek do Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków 
o dalsze prace renowacyjne przy dworze Rylskich albo czy w ogóle jakiekolwiek wnioski 
będą do Konserwatora składane.”
Pan Paweł Wdowiak „ Odpowiadając na pytanie dokumentacje projektową, pozwolenie na 
budowę , kosztorysy inwestorskie mamy jak najbardziej aktualne, czy też nie straciły swojej 
mocy myślę tutaj o pozwoleniu na budowę. Jeżeli konserwator ogłosi nabór i będziemy się 
wkomponowywać w warunki konkursowe na pewno pochylimy się nad tematem. W tym roku 
złożyliśmy wniosek niestety nie dostaliśmy dofinansowania no i nie ukrywam ,że z 
cierpliwością składamy te wnioski rok rocznie. Także w zasadzie wniosek jest gotowy jak 
będzie w roku następnym to w zależności jak będzie duże dofinansowanie chociażby to jest 
taki główny punkt. Jeżeli pojawi się nabór to będziemy z państwem na komisji budżetowej, 
komisji rozwoju rozmawiać i informować , że taki nabór jest i pytać czy składamy wniosek. 
Generalnie z zasobów gminnych i kubaturowych jest to jedyny obiekt, trwają prace 
projektowe nad dworem w Falejówce ale to jest proces bardzo trudny i złożony bo sam obiekt 
jest bardzo wymagający pod kontem jego stanu technicznego tak naprawdę i tutaj projektant 
bardzo dużo rozmawia z konserwatorem. Bodajże 2 tygodnie temu wizja i spotkanie z 
konserwatorem w Falejówce ale ta dokumentacja będzie jeszcze chwile powstawać także 
dwór Rylskich w Pisarowcach to jest jedyny obiekt, który ewentualnie możemy podawać z 
obiektów kubaturowych bo pomijam tutaj parki do dofinansowania.”
Pan Jerzy Bieleń „ Czy są jakieś plany związane z fotowoltaiką w gminie.?”
Pani Wójt „ Szanowni państwo to wszystko zależy od tego jakie będą w przyszłym roku 
programy i z czego będziemy mogli skorzystać. Na ten moment to jest trudno powiedzieć 
w ogóle jakie będą możliwości. W tej chwili wiemy ,ze na stronie WFOS są możliwości ale 
dla osób indywidualnych.”
Pan Roman Zapotoczny „ Pani Wójt na poprzedniej sesji pytałem panią o plac zabaw 
w Płowcach dlaczego pomimo tego , że są na to środki nie został on wyremontowany. Chciał 
bym się dowiedzieć dlaczego nic w tym temacie nie zostało zrobione od ostatniej sesji?”
Pani Wójt „ A o który plac zabaw panu chodzi, bo są dwa place zabaw.”
Pan Roman Zapotoczny „ Pani Wójt ja  na poprzedniej sesji mówiłem , że jeśli trzeba to 
zrobię odpowiednią dokumentację fotograficzną więc przekaże pani Wójt tą dokumentację 
fotograficzną.”
Pani Wójt „ No dobrze, dziękuję. Myślę, że te zabawki zostaną pewnie zdemontowane 
jeszcze przed zimą.”
Pan Roman Zapotoczny „ Jeżeli będzie demontaż tych zabawek to bardzo bym prosił 
o rachunek za demontaż tych zabawek. Chciał bym wiedzieć czy nie będzie on zbliżony do 
tego aby je uruchomić ponownie. Dziękuję.”
Pan Paweł Wdowiak „ My te zabawki na pewno zdemontujemy naszymi pracownikami, 
konserwator to zdemontuje i już mogę panu powiedzieć, że koszt będzie zerowy.”
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Pan Roman Zapotoczny „ No muszę jeszcze zapytać jaki był po 
dnia dzisiejszego te rzeczy nie zostały wyremontowane, po mimo 
Wójt mnie zapewniała i tutaj Skarbnik , że są na to pieniądze w b 
Pan Paweł Wdowiak „ Odpowiadając na pytanie zabawki, które 
wyremontowane w tej chwili nie są produkowane , do sprężyn któ 
w gruncie żaden wykonawca nie zamontuje innej zabawki, dość s 
mocowania tych bujaków i dlatego albo wchodzi tutaj w grę komp 
zabawki lub jej demontaż. Uważamy , że tańszym rozwiązaniem 
bujaków, które ktoś zniszczył pewnie nie my no ale uległy one 
tam stoją. Rozumiem , że reszta zabawek jest w stanie po remonci 
dwóch bujakach.?”
Pan Roman Zapotoczny „ Tam na zdjęciach są widoczne elemen 
naprawione, były naprawiane i nie są. Proszę zwrócić uwagę na ś 
rożni to wany poprzedniej zimy i nie zostało to jeszcze naprawione 
uwagę na pokrycie daszku, który jest i zaraz po naprawie czyli pc 
ubytki w jego zabezpieczeniu. Bardzo bym prosił aby ktoś się tam 
odebrał tą pracę, która wydaje mi się ,że jest już zapłacona . Dziękuję

zńi

Wód tego , że od wiosny do 
tego ,że wielokrotnie i pani 

Udżecie gminy.” 
zostały tam nie 
>re są wbetonowane 
pecyficzne układy 
leksowa wymiana całej 

pędzie demontaż tych 
iszczeniu i od wiosny sobie 
e tylko mówimy o tych

ity, które miały być 
izg, który został jeszcze 
;. Proszę zwrócić jeszcze 
założeniu tego daszku są 
pofatygował i faktycznie

Ad 21) O godzinie 17 : 20 pan przewodniczący wobec wyczerpania się porządku obrad

zamknął XIII sesje Rady Gminy Sanok.

Protokół sporządził:

1
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Obradom przewodniczył:
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